	PROXY LETTER Intermediary or 3rd Party	CAPAGO VISA APPLICATION CENTER Al-Raya Shopping Centre, Tower 1, Floor 26, Al Shuhada Street, KUWAIT CITY
Updated on: 06/07/2017	PERMANENT	V1.0

Full name of applicant:

الاسم الكامل لمقدم الطلب:

Visa number of the last Schengen visa obtained:

رقم آخر تأشيرة تشنغن تم الحصول عليها:

Telephone number of the applicant (details of parent or guardian are required for minors):

(رقم هاتف مقدم الطلب (مطلوب تفاصيل عن الوالدين أو الوصي في حالة القاصرين

Full name of the intermediary or 3rd party:

الاسم الكامل للوسيط أو الطرف الثالث:

Telephone number of the intermediary or 3rd party:

رقم هاتف الوسيط أو الطرف الثالث:

I, the undersigned, Mr / Ms / Mrs [name],holder of passport number

....., the principal applicant in this matter, hereby grant power of

attorney to Mr / Ms / Mrs [name], holder of identity card number


.....to act as the authorized agent in this matter.

إنني، أنا الموقع أدناه السيد. / السيدة / (الاسم)، حامل جواز السفر رقم:، مقدم الطلب الأساسي هنا، أشهد أنني أُمَنح التفويض للسيد. / السيدة / (الاسم)، حامل بطاقة مدنية رقم:، بأن يمثلني كوكيل مفوض نيابة عني في هذا الموضوع.

The agent has my full authority to perform all the required procedures to submit my application for a Schengen visa at the Capago Visa Application Centre. To this end, this person has the authority to sign for me and in my name, all forms and any other document which requires my signature with the exception of the Schengen Visa application form. This person also has the authority to request any documentation on my behalf, which may be necessary in the visa application process.

الوكيل المفوض لديه جميع صلاحياتي للقيام بجميع الإجراءات المطلوبة لتقديم لطلب تأشيرة تشنغن الخاص بي في مركز كباحو لتقديم طلبات التأشيرة. وتحقيقا لهذه الغاية، فإن هذا الشخص لديه الصلاحية للتوقيع لي وباسمي، على جميع الأوراق والاستمارات وأية وثائق أخرى تتطلب توقيعني فيما عدا استمارة طلب تأشيرة تشنغن. هذا الشخص أيضا لديه صلاحية طلب أي وثائق نيابة عني والتي قد تكون ضرورية في عملية طلب التأشيرة.

I am also aware that the Embassy of France may require my presence in order for me to have my biometric data captured in the event that my previous biometric data cannot be used for this current application.

	PROXY LETTER Intermediary or 3rd Party	CAPAGO VISA APPLICATION CENTER Al-Raya Shopping Centre, Tower 1, Floor 26, Al Shuhada Street, KUWAIT CITY
Updated on: 06/07/2017	PERMANENT	V1.0

إنني أيضا على علم بأن سفارة فرنسا قد تتطلب وجودي من أجل أن تقديم بيانات إحصائية تتعلق بي في حالة أن البيانات الإحصائية السابقة عني لم تكن قابلة للاستخدام في هذا الطلب الحالي.

This proxy form is only valid for this current application and will expire upon the withdrawn of my passport at completion of this current Schengen visa application.

هذا التفويض صالح فقط لهذا الطلب الحالي، وسوف ينتهي عند استلام جواز سفري بمجرد الانتهاء من عملية طلب الحصول على تأشيرة تشغن الحالي.

Place.....

Date.....

..... التاريخ:

..... المكان:

Signature of passport holder

Signature of intermediary or 3rd party

(signature of parent or guardian for minors)

توقيع الوسيط أو الطرف الثالث

توقيع حامل جواز السفر

(توقيع الوالدين أو الوصي للقاصرين)

CONVOCAION OF THE APPLICANT FOR THE CAPTURE OF BIOMETRIC DATA AS PER REQUEST BY THE EMBASSY OF FRANCE.

دعوة لمقدم الطلب للحصول على البيانات الإحصائية بناء على طلب سفارة فرنسا.

Physical appearance of the applicant for re-capture of biometric data at the request of the Consular authorities.

المظهر الخارجي لمقدم الطلب لإعادة الحصول على البيانات الإحصائية بناء على طلب السلطات القنصلية.

Date and initials of Consular agent:

التاريخ والأسماء الأولى للممثل القنصلي:

(A Capago record file will be created in order to follow up on all proxy forms of this nature which are received at Capago Visa Application Centre).

(سيتم إنشاء ملف سجل كباجو من أجل متابعة جميع أشكال استمارات الوكيل المفوض من هذا النوع والتي يتم تلقيها في مركز كباجو لتقديم طلبات التأشيرة)